
 
 
 

 
 
 
Labrador retrieverklubben     13/2023 
Protokoll ordinarie styrelsemöte    2023-10-21/22 
Scandic Hotell Upplands Väsby                                   §§ 148–167                      
_________________________________________________________________________________  
Närvarande: Bo Norling, Agnes Hellman, Kari Sundqvist, Jeanette Nordgren, Lena Karlsson, Ingegerd 
Wikström (suppleant 1 tjänstgör för Ann-Charlotte Larsson), Amanda Einmaa  
Rapporterat frånvaro: Ann-Charlotte Larsson, Jan-Erik Ek deltar på söndag via telefon fr o m §157. 
_________________________________________________________________________________  
 
 
 

§ 148 Mötets öppnande 
V Ordförande hälsade välkommen och öppnade dagens möte 
 
 
§ 149 Val av justerare 
Att tillsammans med mötets ordförande justera protokollet utsågs Ingegerd Wikström 
 
 
§ 150 Fastställande av dagordningen 
Utsänt förslag till dagordning godkändes.  
 
 
§ 151 Skrivelser – in/utgående  
Förteckningen över in/utgående skrivelser genomlästes och lades till handlingarna. 
 
 
§152 Föregående styrelseprotokoll.  
Styrelsen gick igenom föregående protokoll som därefter lades till handlingarna.   
  
 
§ 153 Noterade AU-beslut  
Det finns 4 protokollförda AU beslut 
 
1. Lena Karlsson yrkar på att anlita Patric Ragnarsson till en digital för LKR:s medlemmar i 

ämnet: "Löpning, parning, dräktighet, valpning samt pediatrik-valpens första 8 veckor" till en 
kostnad av 4000 kronor. 
Beslut: Styrelsen beslutade att fastställa AU:s beslut. 

 
Justerat BN, IW 



 
2. Agnes yrkar på ett AU beslut där vi tillstyrker att Joel Lantz och Jenny Öqvist utökar sitt 

rasregister med Labrador Retriever. 
Beslut: Styrelsen beslutade att fastställa AU:s beslut. 
 
 

3. Domarkonferenskommitten yrkar att Anna Geschwindt Eriksson anlitas som presentatör och 
föreläsare på SSRK:s exteriördomarkonferens 2025. 
Beslut: Styrelsen beslutade att fastställa AU:s beslut. 
 
 

4. Bo Norling föreslår att Jörgen Norrblom ska tackas för sin fantastiska insats under förra 
helgens B-prov utanför Enköping. Utan Jörgens insats hade inte labradorklubbens prov 
kunnat genomföras. 
Bo Norling yrkar att AU beslutar att tacka Jörgen för hans insats genom en gåva med 
jaktinriktning för en summa av max 500 kr. 
Beslut: Styrelsen beslutade att fastställa AU:s beslut. 
 

 
 
       § 154 Ekonomisk rapport 

Bosse presenterade en ekonomirapport som visar att klubbens ekonomi är bättre än budget. 
Bosse informerar om att vi hade ett relativt stort medlemsbortfall i oktober vilket är 
bekymmersamt. 
Beslut: Styrelsen beslutade att ge Amanda och Kari i uppdrag att ta fram ett snyggt 
medlemsbrev som skall mejlas ut till nyblivna labradorägare. Dessutom skall styrelsen arbeta 
fram en handlingsplan hur man attraherar nya medlemmar. Detta kommer också att vara en 
punkt på regionträffen. 

 
 
 

§ 155 Avel/Mentalitet 
• Lena informerar om att det inkommit en dispensansökan om att få para en tik med ED 2. 

Avelskommittén rekommenderade styrelsen att avslå dispensansökan. 
Beslut: Styrelsen beslutade att avslå dispensen. 
 

• Lena redovisade hur arbetet med RAS fortskrider och tanken är att arbetet skall vara 
sammanställt i januari 2024. Gruppen som arbetar med RAS kommer att ha en 
arbetshelg i Örebro den 6–7 januari 2024. 
 

• Lena informerar om att hon kommer att närvara vid SSRKs digitala avelsfunktionärsträff 
den 1 november. 
Styrelsen tackade för informationen. 
 

 
 
 
 
 

Justerat BN, IW 
 
 



 
 

§ 156 Jakt 
• Jeanette informerar om A provet som avhölls den 14/10 fick avbrytas på grund av Leif 

Gustafssons tragiska dödsfall. Samtliga startavgifter har återbetalats eftersom tävlingen 
avbröts. En fullständig ekonomisk redovisning kommer att presenteras för styrelsen på 
kommande styrelsemöte. Styrelsen beklagar djupt och tankarna går till de anhöriga. 

 
 

Beslut: Styrelsen beslutade att uppdra till Jeanette att kontakta Caroline om In 
Memorium samt representera LRK på begravningen. Vi eventuell upprättande ev en 
fond skall 3000 kr från LRK sättas in, Jeanette ansvarar för detta. 
 

• Höstens utbildningsjakt är mycket populär och listan på reserver är mycket lång. 
• Jeanette fick i uppdrag på förra styrelsemötet att undersöka intresset för en 

jaktstamtavlebok. Jeanette informerar att man diskuterat detta inom kommittén och 
man är mycket tveksam till om intresse samt medlemsantalet för en jaktstamtavlebok 
finnes. 
Styrelsen tackade för informationen. 

 
 
§ 157 Utställning 

• Agnes informerar att Club Show 2024 den 8 juni är under kontroll och man är i fas. Club 
Show 2025 som anordnas i Värmland kommer att synkroniseras med utställningen SSRK 
håller samma helg. 

• LabVäst har ansökt om att arrangera Club Show 2026.  
Beslut: Styrelsen beslutade att tillstyrka LabVäst ansökan. 

 
• Agnes har deltagit på ett av SKK anordnade seminarier för utställningsansvariga. Intresset 

för seminariet var rekordstort och Agnes kommer att redovisa materialet i en 
funktionärsträff med regionernas utställningsansvariga. 

 
• Utställningskommittén har fått förslag på kompetenta föredragshållare till kursen 

Anatomi & Bedömningskursen och kommer att ha en dialog med SKK för att få dem 
godkända. 

 
• Agnes informerar att den nyligen genomförda Anatomi & Bedömningskursen var mycket 

lyckad och deltagarna var nöjda. Katarina Ramberg och Agnes har gjort ett reportage 
som kommer i Labradoren nr 4. 

 
• Agnes och Bolette Heering har gjort ett reportage kring det populära Lab Event i 

Danmark. Reportaget publiceras i Labradoren nr 4. 
 
• Agnes ombesörjer att stamtavleböckerna från 2018 och 2023 skickas till SKKs bibliotek. 

Styrelsen tackade för informationen. 
 
 
 
 
Justerat BN, IW 
 



§ 158 Domarkonferensen 
• Kommittén har haft ett möte inför SSRKs exteriördomarkonferens 2025. Kommittén är 

nöjda med raskompendiet men kommer att komplettera med den standardändring som 
tillkommit. 
Styrelsen tackade för informationen. 

 
 
 

§ 160 Utbildning 
• Ann-Charlotte informerar att den 30/9–1/10 startade en ny instruktörsutbildning med 6 

deltagare, från Skåne, Labväst, Skaraborg och Värmland. Den 1/10 genomfördes även en 
Brush up. Nästa tillfälle för instruktörsutbildningen är 17–18/2 och därefter ytterligare en 
helg till under våren med tentamen både praktisk och teoretisk.  
 

• Ann-Charlotte arbetar vidare med att under våren anordna en godkänd SKK 
uppfödarutbildning på distans i Labradorklubbens regi.  

• Styrelsen tackade för informationen. 
 
 
 

§ 161 Klubben 
• På Jan-Eriks initiativ har styrelsen diskuterat en gemensam resa för intresserade 

medlemmar till England den 12/7 – 15/7 2024. Jan-Erik har varit i kontakt med en 
engelsk uppfödare för att få information om en intressant föreläsare och utställning.  
Jan-Erik jobbar vidare med att få ett så gynnsamt paketpris som möjligt.  
Annons om detta evenemang kommer i Labradoren nr 4 samt en intresseanmälan. 

 
• Bosse informerar att arbetet med att byta till SKKs medlemsregister fortskrider och 

kommer att sjösättas den 1/1-2024 
 

• Styrelsen konstaterade att det inte inkommit några motioner till LRK fullmäktige 2024. 
Aktuella propositioner ansvarar Jan-Erik för. 

 
• Region Östra kommer att ansvara för bemanning och byggandet av monter på 

Stockholms hundmässa. 
Styrelsen tackade för informationen. 
 

 
 

§ 162 Regionerna 
• Region Östra önskade att varje region skall få befattningsbeskrivningar. 

Beslut: Styrelsen beslutade att revidera de befattningsbeskrivningar som finns innan de 
skickas ut till regionerna. 
 

 
§ 163 Labradoren 
• Kallelse till LRK fullmäktige kommer i Labradoren nr 4. 

 
 
Justerat BN, IW 
 



§ 164 Information 
• Amanda ifrågasatte vikten av regionbrev eftersom det numera finns så mycket sociala 

medier. 
Beslut: Styrelsen beslutade att ta upp detta som en punkt på regionträffen. 
 

• Styrelsen diskuterade LRKs hemsida och hur den bäst skall moderniseras. 
Beslut: Styrelsen ger Amanda i uppdrag till kommande styrelsemöte att se över hemsidan 
och hur vi bäst kan modernisera den. 

 
 

§ 165 Övriga frågor 
Lena påpekade vikten av att våra digitala styrelsemöten endast är för styrelsen och 
familjemedlemmar tillåts inte närvara. 

 
 
§ 166 Kommande möte  
25–26/11 kl 10.00 Upplands Väsby.  
27–28/1 kl 12.00 Örebro.  
Regionträff och fullmäktige 16–17 mars 2024 
 

 
 
§ 167 Mötets avslutande 
Vice ordförande tackade och avslutade mötet 

 
 
 
 
 
--------------------------------------------------------              -------------------------------------------------------- 
Vice ordförande Bo Norling                                          Sekreterare Kari Sundqvist 
 
 
 

 
-------------------------------------------------------- 
Justerare Ingegerd Wikström 
 
 
 
 


